
 

 

Vastaus aloitteeseen: Yhdistysavustusten määrän nostaminen 

Vastaaja: kaupunginhallitus 

1. Yhdistysavustusten määrä arvioidaan talousarvion 2026 valmistelussa 
2. Yhdistysavustusten jakaminen on siirretty hyvinvointilautakunnan käsiteltäväksi 

 

 

 

 


